
 
 

 

 

 

  

 

 

 

 

GLEJBJERG BØRNE- OG 

SKOLECENTER 

 
 

Telefon: 79 96 59 70 – mail: glejbjergboerne-skolecenter@vejen.dk – CVR: 29 18 98 38 

REFERAT bestyrelsesmøde d. 16. januar 2024 kl. 17.00-19.00 

 

Punkt REFERAT 

1. Godkendelse af 

dagsorden 

Godkendt. 

 

2. Opfølgning på referat fra 

mødet 14.12.23 

Trafik: Der er lagt an til dobbelt-cykelsti på indersiden af multibanen. 

Det vil være en god ide fra bestyrelsens side at presse på op i systemet. 

I dag har der været besøg af Lokalpolitiet for se på problemet med 

cykelsti versus parkerede biler. Generelt vil det være nødvendigt med 

mere og bedre skiltning. 

KK tager kontakt til Anders fra Teknik og Miljø. 

 

Anna har fået OK til at bruge Lokalrådets platform til meddelelser. 

 

Lucia: Anna har talt med Louise, korleder. Louise vil gerne hjælpe med 

undervisning til Luciaoptog. 

3. Kort nyt siden sidst/ 

opfølgning – Kun 

mindre punkter 

Formand:  

Intet nyt. 

Ledelse: 

Det har været jul. Julegudstjenesten var en god oplevelse. 3. januar var 

personalet på arbejde for at planlægge PBL-uge i uge 4. 

Planlægning af næste skoleår er skudt i gang, og planerne ligger klar i 

uge 23. 

SFO: 

Vi er lidt ophængte pga sygdom. Af den grund er planerne med 3. og 4. 

klasserne lagt lidt på is.  

Snart er det fastelavn, hvilket vi er ved at gøre klar til. 

Fællesbestyrelsen  

Sted Personalerummet, Glejbjerg Børne- og Skolecenter 

Deltagere Mikael Hollænder (MH), Næstformand 

Rudi T. Lyngsø (RL), Forældrerepræsentant 

Stine Nordestgaard (SN), Forældrerepræsentant 

Maiken Ellegaard (ME), Forældrerepræsentant 

Lene Sandø (LS), Forældrerepræsentant 

Ditte Lorentsen (DL), Formand 

Anna Junker Mortensen (AM), Forældrerepræsentant 

Kristian Kamp (KK), Leder 

Maybritt Ruppert (MR) Sekretær 

Hanne Tilde Jensen (HTJ), Souschef 

Michael Madsen (MI), Medarbejderrepræsentant 

Heidi Bank Lorentsen (HL), Medarbejderrepræsentant 

Mike Simonsen Straarup (MS), Udvalgsrepræsentant 

Referent MR 

Fraværende/afbud MS og ME 
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Michael: 

Snart er der brobygning på Rybners. Hver klasse har deres opgaver. I 3. 

og 4. klasse bygger de et lille hus. 

4. Nyt fra børnehaven I børnehaven er alle friske og raske. I SFO er der pt en 

langtidssygemelding, som vi ikke kender tidshorisonten på. En 

vikardækning er pt løsningen. 

I foråret kommer der en forældretilfredshedsundersøgelse, der sendes 

ud til alle forældre. 

Mellem jul og nytår, hvor der har været feriepasning. Vi sendte 1 barn 

afsted, hvilket gik fint. Snart går planlægningen af 10/5 og 

sommerferien i gang. 

Krop, sanser og bevægelse er nyt tema i børnehaven. 

5. Økonomi og Budget i 

GBSC 

Kommunen har fået nyt økonomisystem, derfor kan der ikke laves 

økonomirapporter samt opfølgning på budget. 

Årsafslutning: Det ser ud til, at vi får et overskud på 187.000 kr, men 

alle tal er ikke korrigerede. Der er i 2023 hentet mange penge ind – ca. 

1 million kroner. 

Budget: Vi falder 32.000 på skolebudgettet. SFO stiger 36.000 og 

børnehaven stiger 94.000. Disse tal er på baggrund af et elevtal på 105 

elever. PT ser det ud til, at elevtallet falder til 101 elever til starten af 

næste skoleår. 

6. Dialogmøde 5. marts 

2024 

Hvem deltager sammen med Ditte? Rudi melder sig. 

Brainstorm:  

Trafik-udfordring 

Skolegården 

Vedligehold af legepladsen ./. læringsmiljø 

Indkøbsproblematik 

Tildelingsmodel – gennemsigtighed 

Skolesvømning 

7. Principper Efter tilretning er princip 1 til godkendelse. Princippet er gennemlæst og 

godkendt. Efterfølgende lægges linket med princippet på AULA, så alle 

forældre har mulighed for at tilgå på hjemmesiden. 

Stine ser på overblik af principper. 

Princippet ”Undervisningens organisering” tages op på næste møde. 

KK kigger på følgende principper: 

Tilsyn af børn og Trafiksikkerhed. 

Derudover er der: 

Budgetramme samt opfølgning i bestyrelsen 

Arbejdsfordeling blandt personalet 

Digital dannelse 

8. Mobilpolitik GBSC Intet nyt. 

KK vil gerne have Majken til at give et oplæg for lærerne. 

Arbejdsgruppe, der tager sig af den dybere politik: Maiken, KK og Anna.  

9. Skolens jubilæum Skolen fylder 60 år d. 6/9-24. Derfor medtages en festdag den dag i 

næste års skoleplanlægning. Punktet medtages på næste møde. 

10.  Andet vigtigt KK har talt med BEWI vedr. 3.-6. klassernes deltagelse i arbejdsdag på 

virksomheden. 

 

Klassekasser: Skal de fortsætte uændret i næste skoleår? Evt medtages 

som princip på næste møde. 

11. Evt. National trivselsmåling skal være foretaget senest i marts. 

12. Næste møde Næste møde er flyttet til 6/3 bla. Med punkterne: 
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Årshjul 

Princip: Undervisningens organisering 

Skolens jubilæum 

Klassekasser 
  


